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Abstract (en)
The invention specifies that the connecting plug for the high-voltage connection of picture tubes be constructed such that it can be plugged in. As a
result of this measure, the connecting plug can be fitted at any time, that is to say even not until directly before the connection of the image tube to
the high-voltage connection. A construction of such a plug is specified. In particular, the electrically conductive connection of the high-voltage cable
(25) and the contact spring (16) is constructed as a pure plug-in connection. The stripped end of the high-voltage cable (25) and the contact tongue
of the contact spring (16) can also be electrically conductively connected to one another, by means of a conductive rubber. <IMAGE>

Abstract (de)
Erfindungsgemäß wird angegeben, den Anschlußstecker für den Hochspannungsanschluß von Bildröhren steckbar auszubilden. Durch diese
Maßnahme läßt sich der Anschlußstecker jederzeit, also auch erst unmittelbar vor Verbindung der Bildröhre mit dem Hochspannungsanschluß
ansetzen. Eine Ausbildung eines derartigen Steckers ist angegeben. Insbesondere ist die elektrisch leitende Verbindung von Hochspannungskabel
(25) und Kontaktfeder (16) als reine Steckverbindung ansgebildet. Auch kann das abisolierte Ende des Hochspannungskabels (25) und das
Kontaktschwert der Kontaktfeder (16) mittels eines Leitgummis elektrisch leitend miteinander verbunden werden. <IMAGE>
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